

BLOODY INVASION

BLOODY INVASION – SCHATTENMEMOIREN

Pressemitteilung / Press Kit



Album Artwork

Quick Facts

Band: Bloody Invasion

Genre: Blackened Death Metal

Label: Kernkraftritter Records

Erste Single: Insomnium – 18.09.2026

Pre-Order: 18.09.2026

Albumrelease: 19.12.2026

Formate: Streaming, Vinyl, USB-Stick,
Metal Jewelcase CD (auf 100 Stück limitiert)

Website: www.bloody-invasion.com

Presse / Press Contact

Rezensionsexemplare, Interviews, Pressefotos und weiteres Promomaterial sind auf Anfrage erhältlich.
Review copies, interviews, press photos and additional promotional material are available upon request.
Website: www.bloody-invasion.com

PRESSEMITTEILUNG (DE)

Neues Album erscheint am 19. Dezember 2026

Die Brandenburger Blackened-Death-Metal-Band BLOODY INVASION veröffentlicht am 19. Dezember 2026 ihr neues Album „Schattenmemoiren“ über Kernkrafttritter Records.

Nach der selbstbetitelten EP aus dem Jahr 2014 und dem ersten Full-Length-Album „Zombie Society“ von 2019 ist „Schattenmemoiren“ das zweite Studioalbum der 2012 gegründeten Band.

Dass zwischen beiden Alben einige Jahre liegen, bedeutet jedoch keineswegs Stillstand: BLOODY INVASION sind seit Jahren fester Bestandteil des Undergrounds und haben ihren Weg mit zahlreichen Club- und Festivalshows konsequent fortgesetzt. Mit „Schattenmemoiren“ folgt nun das nächste Kapitel der Band.

Musikalisch bewegt sich das Album zwischen der massiven Härte des Death Metal und der kalten, düsteren Atmosphäre des Black Metal. Aggressive Riffs, Blastbeats, melodische Passagen und atmosphärische Momente treffen auf deutschsprachige Texte, die sich mit Krieg und Vergänglichkeit ebenso auseinandersetzen wie mit Religion, gesellschaftlichem Zerfall, menschlichen Abgründen und innerer Zerrissenheit. Daneben greifen einzelne Stücke mythologische und fantastische Motive auf.

„Schattenmemoiren“ ist dabei kein klassisches Konzeptalbum. Die Songs erzählen eigenständige Geschichten und betrachten ihre Themen aus unterschiedlichen Perspektiven – verbunden durch eine gemeinsame düstere Grundstimmung und die kompromisslose musikalische Handschrift von BLOODY INVASION.

Erste Single & Pre-Order – 18. September 2026

Bereits am 18. September 2026 erscheint mit „Insomnium“ die erste Single des Albums. Zeitgleich startet die Pre-Order für „Schattenmemoiren“.

Albumrelease – 19. Dezember 2026

„Schattenmemoiren“ erscheint am 19. Dezember 2026 digital auf den gängigen Streaming-Plattformen, auf Vinyl, auf USB-Stick sowie als physische CD im Metal Jewelcase, limitiert auf 100 Exemplare.

Über BLOODY INVASION

BLOODY INVASION wurden 2012 in Brandenburg gegründet und verbinden die Härte des Death Metal mit der Atmosphäre und den dunklen Einflüssen des Black Metal zu einem direkten, kompromisslosen Blackened-Death-Metal-Sound.

Seit ihrer Gründung ist die Band regelmäßig live aktiv und stand bei Clubshows und Festivals in Deutschland und Tschechien gemeinsam mit zahlreichen Bands der Extreme-Metal-Szene auf der Bühne.

Line-up

- Alex – Vocals
- Christian – Guitar
- Marek – Guitar
- Martin – Bass
- Pascal – Drums

Discografie

- 2014 – Bloody Invasion – EP
- 2019 – Zombie Society – Album
- 2026 – Schattenmemoiren – Album

PRESS RELEASE (EN)

New album out December 19, 2026

German Blackened Death Metal band BLOODY INVASION will release their new album “Schattenmemoiren” on December 19, 2026, via Kernkrafttritter Records.

Following the band’s self-titled EP in 2014 and their first full-length album “Zombie Society” in 2019, “Schattenmemoiren” marks the second full-length release by the Brandenburg-based band, originally formed in 2012.

The years between both albums have by no means been a period of inactivity. BLOODY INVASION have continuously remained part of the underground metal scene, playing numerous club shows and festivals while steadily developing their sound. “Schattenmemoiren” now represents the next chapter of that journey.

Musically, the album combines the crushing force of Death Metal with the cold and dark atmosphere of Black Metal. Aggressive riffs, blast beats, melodic passages and atmospheric elements meet German-language lyrics dealing with war and mortality, religion, social decay, human darkness and inner conflict. Other songs venture into mythology and dark fantasy.

“Schattenmemoiren” is not a traditional concept album. Instead, its songs tell individual stories and approach their subjects from different perspectives, connected by a consistently dark atmosphere and BLOODY INVASION’s uncompromising musical identity.

First single & pre-order – September 18, 2026

The first single, “Insomnium”, will be released on September 18, 2026. The pre-order for “Schattenmemoiren” will launch on the same day.

Album release – December 19, 2026

“Schattenmemoiren” will be released on December 19, 2026 digitally on major streaming platforms, on vinyl, on USB stick, and as a physical Metal Jewelcase CD limited to 100 copies.

About BLOODY INVASION

Founded in Brandenburg, Germany in 2012, BLOODY INVASION combine the crushing force of Death Metal with the atmosphere and darkness of Black Metal, forging a direct and uncompromising Blackened Death Metal sound.

The band has remained active on stage throughout its existence, performing at clubs and festivals in Germany and the Czech Republic alongside numerous established acts from the extreme metal scene.

Line-up

- Alex – Vocals
- Christian – Guitar
- Marek – Guitar
- Martin – Bass
- Pascal – Drums

Discografie

- 2014 – Bloody Invasion – EP
- 2019 – Zombie Society – Album
- 2026 – Schattenmemoiren – Album